
 Zápisnica č. 7 školský rok 2023/2024 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  17.04.2024  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky,  pavilón  F,  ZŠ  Belehradská  21, 
 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Marek  Fedoročko,  Zla�ca  Miňová,  Peter  Vrábel,  Anna  Petrašková,  Lucia 
 Hrabčáková,  Richard  Kováč,  Agáta  Bergou,  Erika  Halásová,  Milena  Závacká,  Jana  Vlková,  Zuzana 
 Ko�anová,  Marián  Feňovčík,  Lenka  Kiselová,  Iveta  Vajdová,  Mária  Šimaľová,  Zuzana  Novysedláková, 
 Slavomír Čuchta, Adriana Šudíková, Mgr. Mária Horváthová hosť - riaditeľka školy. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2023/2024 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu� RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  31.03.2024.  Stav  účtov  v  banke 
 bol  13  830,80  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  bolo  1  006,67  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok 
 2023/2024  bolo  spolu  12  140  €,  a  to  za  606  žiakov  v  plnej  výške,  od  2  žiakov  prišla  polovica  poplatku 
 ZRPŠ. 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová  informovala o: 
 ●  konaní DOD v škole - ktoré sa konalo 19.03.2024. 
 ●  následnom  zápise  de�  do  1.  ročníka.  Na  zápis  prišlo  102  de�,  avšak  20  odkladov  znížilo  počet 

 zapísaných  de�  na  82.  P.  riaditeľka  informovala  o  cieli  otvoriť  4  prvácke  triedy,  s  najväčšou 
 pravdepodobnosťou  zriaďovateľ  neumožní  škole  zriadiť  4  triedy  s  počtami  žiakov  20-21  v  triede, 
 pretože  zriaďovateľ  teraz  nastavil  minimálny  limit  na  triedu  23/25  žiakov  v  triede,  čo  znamená, 
 že  prvácke  triedy  budú  pravdepodobne  iba  3.  P.  riaditeľka  sa  obáva,  že  bude  musieť  7  žiados�  o 
 zápis na našu školu zamietnuť. Konečné nariadenie príde od zriaďovateľa v najbližších dňoch. 

 ●  pravdepodobnom  zlučovaní  štvrtáckych  tried,  s  ohľadom  na  minimálny  a  maximálny  počet  žiakov 
 v  triede,  tak�ež  o  tom  rozhodne  zriaďovateľ  a  počas  mája-júna  bude  o  tomto  kroku  informovať 
 vedenie školy a triednych učiteľov rodičov dotknutých žiakov. 
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 ●  pretrvávajúcej  hrdos�  učiteľov  v  súvislos�  so  správaním  sa  žiakov  mimo  školy  (lyžiarsky  výcvik, 
 návšteva národnej banky a súdu), máme disciplinovaných žiakov. 

 ●  konaní  Školskej  akadémie  vo  štvrtok,  30.05.2024  o  16:30,  v  sále  na  Jedlíkovej.  P.  riaditeľka 
 rodičov  informovala,  že  prebehlo  aj  jednanie  s  majiteľom  priestorov  Divadla  Grant  v  JUMBE  - 
 vyššia  kapacita  divákov,  avšak  cena  za  prenájom  priestorov  bola  vysoko  nad  prijateľným  limitom, 
 ktorý  by  mohla  z  vlastných  zdrojov  uhradiť.  Ďalej  rodičov  informovala  o  tom,  že  akcia  bude 
 prebiehať  bez  generálky  v  priestoroch  sály  na  Jedlíkovej,  aby  tam  de�  nemuseli  byť  4-5  hod. 
 nepretržite,  mladší  žiaci  si  pôjdu  nacvičiť  program  počas  týždňa,  aby  vedeli  ako  na  pódium 
 nastúpiť,  starší  už  vedia  ako  priestory  vyzerajú  (pódium  14x9  m,  nástup  zľava,  do  15  žiakov  naraz 
 na  pódiu),  odkiaľ  sa  prichádza  a  pod.  K  tomuto  záveru  dospelo  vedenie  školy  kvôli  tomu,  že  p. 
 riaditeľka,  ktorá  má  na  staros�  prenájom  týchto  priestorov  takmer  odmietla  túto  akciu 
 zorganizovať  kvôli  minuloročným  skúsenos�am,  kedy  cca.  420  účinkujúcich  a  potom  viac  ako  600 
 rodičov prišlo do priestorov a bola to pre zriaďovateľa veľmi ťažko manažovateľná situácia. 
 P.  riaditeľka  doslovne  uprosila  p.  riaditeľku  na  Jedlíkovej  a  dohodla  iné  podmienky  organizácie. 
 Pretože  udržať  420  de�  v  jednej  jedálni  po  domu  4  hodín  nebolo  na  100%  možné,  de� 
 pobehovali  k  toaletám  a  do  bufetu  s  tým,  že  občas  vrážali  do  ľudí,  vykúpili  bufet  určený  pre 
 vysokoškolákov, bol tam vysoký ruch, šum a chaos. 
 Ďalšou  podmienkou  bolo  dodržať  kapacitu  priestorov  sály.  S  ohľadom  na  kapacitu  sály  (500 
 miest),  bude  na  predstavenie  vpustený  IBA  rodič  so  vstupenkou  (lístkom),  vedenie  prezis� 
 záujem  u  rodičov,  ale  je  potrebné  rátať  s  tým,  že  pri  počte  účinkujúcich  de�  (420),  získa  rodina  1, 
 maximálne 2 lístky. Doprava žiakov na Jedlíkovú prebehne na 3-krát. 
 Aj  tento  rok  bude  možnosť  dobrovoľne  podporiť  túto  akciu,  aby  sme  pomohli  uhradiť  náklady 
 spojené  s  prenájmom  sály,  s  prenájmom  zvukotechniky  a  s  prepravou  de�,  celá  akcia  stojí  okolo 
 1 �síc €. 
 Rodičia  RRŠ  pomôžu  s  organizáciou  najmä  pri  usádzaní  v  sále,  potreba  4  rodičov.  Zraz  by  mali 
 okolo 15-tej, kvôli usmerneniu a pokynom. 

 ●  službe  právnej  pomoci  v  oblas�  šikany  a  kyberšikany,  prebehlo  doručenie  vzdelávacích 
 materiálov a plánuje sa školenie pre zamestnancov školy a pre vybranú skupinu žiakov. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  a  realizovaných 
 projektoch na šk. rok 2023/2024: 

 ●  p.  Čavarová  a  p.  Fedoročko  poprosili  p.  riaditeľku,  aby  ešte  v  priebehu  17.04.  išlo  info  o  možnos� 
 poukázať  2%  z  daní  pre  RRŠ  aj  s  možnosťou  priniesť  tlačivá  na  triedne  ak�vy,  alebo  si  rodičia 
 prinesú  Potvrdenie  o  zaplatení  dane  z  príjmov  zo  závislej  činnos�  (na  účely  vyhlásenia  o 
 poukázaní  sumy  do  výšky  2%)  a  tlačivo  (Vyhlásenie  o  poukázaní  podielu  zaplatenej  dane  z 
 príjmov fyzickej osoby) si môžu vyplniť na triednych ak�voch. 

 ●  P.  Čavarová  informovala  RRŠ,  že  MČ  má  aj  naďalej  v  rozpočte  vyhradené  peniaze  na  dotácie, 
 avšak  MČ  ešte  neposlala  zmluvy  o  dotáciu,  ale  informovala  nás,  že  sa  nám  ozvú.  Dohodli  sme  sa, 
 že  pokračujeme  v  organizácií  akcií  Deň  zdravia  a  športu  a  Športová  olympiáda  v  plánovanom 
 rozsahu. 
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 ●  P.  Fedoročko  RRŠ  informoval,  že  nový  stroj  na  posilňovanie  hrudníka  bude  osadený  koncom 
 budúceho týždňa, v piatok 26.04.2024. 

 ●  P.  Fedoročko  a  p.  Čavarová  informovali,  že  RRŠ  podala  žiadosť  o  grant  na  KSK  -  DS  na  kultúrne 
 leto  -  Galakoncert,  letné  kino,  remeselné  dielničky  (p.  Fedoročko),  žiadosť  o  zapojenie  sa  do  akcie 
 Naše  Mesto,  v  rámci  dobrovoľníctva  -  Nadácia  Pon�s  (p.  Čavarová).  Zároveň  podáme  ďalšiu 
 žiadosť o grant KSK na doplnenie FITparku. 

 ●  p.  Vrábel  informoval  RRŠ,  že  sa  nám  nepodarilo  podať  žiadosť  o  grant  od  Nadácie  SLSP  na 
 znovuvytvorenie  dažďovej  záhrady,  pretože  nám  spoločnosť  Správa  mestskej  zelene  nevedela  z 
 kapacitných dôvodov dodať projekt do potrebného termínu. 

 ●  poduja�e  Deň  zdravia  a  športu  sa  bude  konať  23.05.2024  (štvrtok)  termín  vyhovuje  aj 
 zdravotným  poisťovniam  (VšZP,  ZP  Dôvera).  Rodičia  boli  vyzvaní,  aby  pomohli  s  organizovaním 
 poduja�a  -  potreba  2-  3  dobrovoľníkov.  P.  Fedoročko  začal  s  organizáciou  akcie  -  objednal  SČK, 
 osloví  bufet,  aby  zriadili  stánok  ako  minulý  rok  a  objedná  prenájom  stojana  na  vodu  AQUApro. 
 Tento  rok  by  sa  chcelo  odprezentovať  aj  CVČ  a  budú  mať  vlastné  stanovište.  P.  Čavarová  objedná 
 balenú vodu pre organizátorov. P. Čavarová pripravila plagát. 

 ●  poduja�e  Športová  olympiáda  sa  bude  konať  v  piatok  31.05.2024,  p.  Geletková  prepočítala 
 potrebu  medailí  a  p.  Fedoročko  urobil  objednávku,  je  potrebné  pomaly  zabezpečiť  pitný  režim  - 
 AQUApro  (p.  Fedoročko),  sladkos�  pre  de�  objedná  p.  Čavarová  z  InMedia,  bol  objednaný  SČK 
 ako zdravotný dozor - prípadne ukážku 1. pomoci. 

 ●  p.  Čavarová  informovala,  že  Dobrovoľnícky  deň  -  Naše  mesto  sa  bude  konať  v  piatok  07.06.2024, 
 od  8:15,  aj  za  pomoci  zamestnancov  Tatrabanky  sa  bude  maľovať  stena  pri  S  vstupe  do  školy  a 
 ďalšia časť oplotenia areálu ZŠ. Dobrovoľníci môžu kontaktovať RRŠ. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  RRŠ  o  potrebe  získať  žiaka  do  15  rokov,  ktorý  vie  hrať  na  husliach  (ZUŠ, 
 FS)  a  býva  na  sídlisku,  na  akciu  GALAKONCERT  (Talenty  pre  Ťahanovce),  ktorý  by  sa  mal  konať 
 28.06.2024 od 16 - 16:30 hod. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  o  potrebe  dobrovoľníkov  na  premietanie  a  výnos/odnos  techniky, 
 lavičiek  a  lehátok  na  akciu  Letné  kino  (odmena  50€/za  premietanie).  Premietania  budú  prebiehať 
 v  piatky,  RRŠ  poprosila  rodičov  o  prejavenie  záujmu,  aby  sme  vedeli  naplánovať,  kto  a  kedy  bude 
 premietať.  P.  Fedoročko  urobil  predbežný  výber  filmov,  členovia  RRŠ  sa  dohodli,  že  1  film  bude 
 premietaný  aj  pre  �nedžerov,  ostatné  budú  vhodné  aj  pre  menších  divákov.  P.  Čavarová  po 
 skomple�zovaní zoznamu filmov pripraví plagát a predfilm - úvodné video. 

 K  bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  P.  Čavarová  pripraví  pre  členov  RRŠ  informačný  list,  v 
 ktorom  budú  dôležité  body,  ktoré  triedny  dôverníci  budú  tlmočiť  na  TA  rodičom.  K  téme  zápisu  de�  a 
 prerozdeľovaniu  de�  do  tried  zriaďovateľom  prebehla  diskusia  -  chýba  útlmový  režim,  tento  stav 
 nevieme  vyriešiť,  ani  ovplyvniť.  Rodičia  sa  pýtali,  či  je  pravda,  že  žiaci  z  ŠKD  si  nesmú  z  Foodboxu  nič 
 vziať,  p.  riaditeľka  situáciu  preverí.  P.  riaditeľka  konštatovala,  že  Foodbox  funguje,  zastrešuje  to  školský 
 parlament,  za�aľ  neprebehla  distribúcia  do  Majáku  Nádeje,  pretože  trvanlivé  potraviny  zostanú  do 
 ďalšieho  dňa  a  �e  s  krátkou  dobou  trvanlivos�  (ovocie)  sa  spotrebujú  v  dlhej  družine  od  16  do  17-tej. 
 De�  na  2.  stupni  vynášali  aj  6-7  kusov  od  spolužiakov,  tomu  sa  snaží  dozor  zabrániť,  aby  nedochádzalo  k 
 znehodnocovaniu  jedla,  prípadne  k  šikane  (žiak  by  si  vynú�l  darovanie  potravín).  P.  Čavarová  má  prezis�ť, 
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 či  je  na  webe  RRŠ  správne  tlačivo  (  Vyhlásenie  o  poukázaní  podielu  zaplatenej  dane  z  príjmov  fyzickej 
 osoby),  pretože  roky  neboli  správne,  dajú  sa  upraviť,  ale  treba  to  urobiť  manuálne  -  doplnené  info,  tlačivo 
 je  správne  a  už  je  na  webe  RRŠ  aj  so  správnymi  rokmi.  P.  riaditeľka  informovala,  že  de�  školské  mlieko 
 dostávajú  denne,  prišlo  k  tomu  nariadenie.  Jeden  z  rodičov  sa  informoval  o  tom,  že  počul  o  zámere 
 realizovať  zamykacie  prístrešky  pre  bicykle  -  u  nás  to  za�aľ  nie  je  reálne,  pozemky  patria  mestu  KE  a  nie 
 sú  na  to  finančné  prostriedky.  P.  riaditeľka  spomenula,  že  staršie  de�  častokrát  nechcú  čakať  v  rade  v 
 školskej  jedálni,  pretože  ich  už  čaká  kamarát  a  pod.  a  zis�li,  že  vybabrú  so  systémom  tak,  aby  to  ani 
 rodičia  nezis�li,  že  nebadane  prebehnú  k  okienku,  odpípnu  si  obed  a  obratom  odchádzajú  z  jedálne,  bez 
 toho,  aby  obed  zjedli.  V  prípade,  že  si  to  dozor  v  jedálni  všimne,  tak  ich  zastaví  a  obed  si  musia  prevziať, 
 ale  inak  je  rodič  v  klamlivom  presvedčení,  že  jeho  dieťa  v  škole  obedovalo,  pretože  ak  by  sa  neodpíplo, 
 tak  by  obed  rodič  musel  uhradiť.  Nezjedené  jedlo  vo  veľkom  množstve  končí  v  konvách  ako  pomyje.  P. 
 riaditeľka  poprosila  rodičov,  aby  sa  porozprávali  s  deťmi  o  hodnote  jedla,  koľko  ľudí  ho  pre  nich 
 pripravuje  a  že  cieľom  nie  je  to  jedlo  vyhodiť  do  koša.  Kvôli  potrebe  dobrovoľníkov  sa  vytvorí  zdieľaná 
 tabuľka na akcie (p. Fedoročko). 

 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na stredu 15.05.2024 o 17:00 v školskej kuchynke na 
 prízemí v pavilóne F, resp. v prípade pekného počasia v Átriu. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. sa poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 18.04.2024 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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